
Zápis kolegia děkana FŽP ze 11.1.2005 
 
Přítomni: Doc. Seják, Doc. Blažková, Ing. Richter, Ing. Dolanský, Ing. Rýznarová, Ing. Vosátka, 
Mgr. Vojtíšek 
Omluveni:  Prof. Vráblíková 
 
Z kolegia rektora 
Bod.č.1 - Děkan informoval o přípravě Výroční zprávy o činnosti UJEP. Požádal přítomné 
proděkany o dodání podkladů k sestavení zprávy za fakultu. 
Pro: proděkany  
Termín:17.1.2005 – uskuteční se porada vedení ve 13h 
 
Bod.č.2 – Děkan dále informoval o plánované aktualizaci Dlouhodobého záměru univerzity. 
Proděkani dodají na sekretariát děkana návrhy nebo připomínky k aktualizaci DZ pro příští období. 
Pro: proděkany  
Termín:do 17.1.2005 
 
Bod.č.3 – Děkan informoval o plánovaném jednání na půdě parlamentu ohledně nepřijatých 
výzkumných záměrů a budoucím financování VŠ jako výzkumných pracovišť. Požádal přítomné 
členy kolegia o zaslání případných dotazů a podnětů k jednání. 
Pro: členové kolegia  
Termín:do 18.1.2005 
 
Bod.č.4 – Na rektorátu UJEP je připravován každoroční přehled pořádaných akcí v roce 2005. 
Děkan vyzval vedoucí kateder k zaslání seznamu akcí sekretářce děkana. 
Pro: vedoucí kateder 
Termín:do 13.1.2005 
 
Bod.č.5 – Děkan požádal vedoucí kateder o aktualizaci hodnocení pracovníků za rok 2004 a zaslání 
aktualizace sekretářce děkana. 
Pro: vedoucí kateder  
Termín:do 25.1.2005 
 
Bod.č.5 – Děkan požádal vedoucí kateder o aktualizaci hodnocení pracovníků za rok 2004 a zaslání 
aktualizace sekretářce děkana. 
Pro: vedoucí kateder  
Termín:do 25.1.2005 
 
Informace z porad proděkanů: 
 
– Ing. Richter informoval o oponentním řízení ke grantům města Ústí, které je plánováno na 

9.2.2005 
– dále informoval o oponentním řízení k Výzkumnému záměru, které proběhne 2.2.2005 
– Den otevřených dveří na Fakultě životního prostředí se uskuteční 20.1.2005. Ing. Richter zašle 

vedoucím kateder harmonogram dne. 
– Letošní rok naše fakulta zajišťuje univerzitu třetího věku. Přednášky proběhnou v aule rektorátu 

od 14h v těchto termínech: 
– 9.3. KSPV 
– 6.4. KTEV 
– 4.5. KPV 
– 1.6. exkurze 

– Ing. Richter vyzval garanty předmětů k otevření všech předmětů pro hodnocení ve STAGu 
studenty 

– Ing. Richter dále vznesl dotaz na stav smlouvy o provozu budovy v Litvínově 



 
Ostatní: 
 
– tajemník požádal vedoucí kateder o zaslání přehledu všech grantů řešených v roce 2005 (včetně 

pokračujících) pro vytvoření číselníku ve FISu. Nutné je doplnit informace o typu projektu a 
rozdělit investiční a neinvestiční dotace. 

– Mgr. Vojtíšek dále požádal vedoucí kateder, aby všichni pedagogové zaslali plány na používání 
služebních aut v letním semestru 

– Ing. Rýznarová informovala kolegium o stavu vybavenosti chemické laboratoře v Mostě 
 
Zapsal: Dolanský 
 
 
 
 


